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Zápisnica zo zasadania OZ zo dňa 05.03.2015 
 

Prítomní poslanci: 6 

Neprítomný: 1 

Ostatní: podľa prez. listiny (príloha) 

 

Rokovanie: 

 

Predsedajúci – starosta obce privítal o 18.15 hod. poslancov. Skonštatoval, že prítomných 

poslancov je nadpolovičná väčšina, obecné zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať 

sa. 

  

1. Starosta za zapisovateľku určil Ing. Marcelu Síčovú, za overovateľov zápisnice Rastislava 

Gabaja a Ing. Lukáša Baroša. 

 

2. Starosta obce predniesol program rokovania: 

 

Program (podľa pozvánky): 

1. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

2. Schválenie programu. 

3. Kontrola plnenia uznesení OZ. 

4. Žiadosť od občanov. 

5. Schválenie použitia rezervného fondu. 

6. Návrh zmeny rozpočtu a programového rozpočtu obce Fačkov na rok 2015 – 

rozpočtové opatrenia č.3/2015 – a. informácia o rozpočtových opatreniach č. 1/2015 

                                                          b. informácia  o rozpočtových opatreniach č. 2/2015 

7. Plán stavebných aktivít obce. 

8. Plán kultúrnych a športových akcií na rok 2015. 

9. Informácia – jednoduché pozemkové úpravy. 

10. Vybrané opatrenia pre obce do 1000 obyvateľov – Program rozvoja vidieka. 

11. Rôzne. 

12. Diskusia 

13. Záver 

 

Starosta upravil program rokovania – Bod 5. Informácia – jednoduché pozemkové úpravy 

(pôvodne bod 9). 

 Program poslanci bez pripomienok schválili. 

       

Hlasovanie: 

ZA: 4 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing. Lukáš Baroš 

Rastislav Gabaj 

Tomáš Ligas 

Milan Michalec 

 

 

  

 

  Uznesenie BOLO schválené. 
 

3. Kontrola plnenia uznesení 

 

Kontrolórka obce Marta Janigová  informovala o plnení predchádzajúcich uznesení.  

Vyzvala starostu, aby podal informáciu o uzneseniach, ktoré doposiaľ neboli splnené, a to 

uznesenie č.  8/2015 a 10/2015. Uznesenie č. 8/2015 – pozemok pred budovou COOP Jednota 

- starosta informoval o priebehu rokovania o prenájme pozemku CKN č. 495 k. ú. Fačkov 

o výmere 185m2 s predstaviteľmi družstva COOP Jednota a skonštatoval, že zmluvu 
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o prenájme je možné uzatvoriť. Následne potom môžeme realizovať rekonštrukciu tohto 

priestranstva. 

Pokiaľ ide o uznesenie č. 10/2015 starosta skonštatoval, že ide o dlhodobý prenájom 

miestnosti v budove č. 56, o ktorú má záujem Urbárske spolumajiteľstvo vo Fačkove a žiada 

zapísať ťarchu na Katastrálnom úrade z dôvodu vylúčenia neskoršieho predaja iným 

subjektom. Takýto spôsob prenájmu predstavuje určité výdavky, preto je možné prenajať 

priestory Urbárskemu spolumajiteľstvu bez zápisu v katastri, pričom je možné v zmluve 

dohodnúť možnosť využívania miestnosti aj Poľovníckym združením Hodoň Fačkov. 

 

Návrh uznesenia OZ:  

Berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 
 

4. Žiadosť od občanov. 

 

Starosta predniesol žiadosť p. Bačovej o rozšírenie programu rokovania – informácia 

o zámere obce, ÚPN-O a o priebehu ROEP. Starosta vyzval p. Vlastimila Bielika, ako 

predsedu komisie ROEP vo Fačkove, aby podal informáciu o priebehu rokovania ROEP 

a jeho predpokladanom ukončení. V. Bielik skonštatoval, že termín ukončenia ROEP on 

nedokáže ovplyvniť. Tiež odpovedal p. Viere Bačovej, prítomnej na zasadaní OZ na otázky, 

ktoré mu skôr predložila písomne o on jej na ne doposiaľ neodpovedal, za čo sa jej 

ospravedlnil.   

 

Návrh uznesenia OZ: 

-  Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie odpoveď p. Vlastimila Bielika, ako predsedu 

komisie ROEP, na otázky p. Viery Bačovej.  

- OZ konštatuje, že Obec Fačkov pristúpi v čo najkratšom termíne k riešeniu 

jednoduchých pozemkových úprav, osloveniu známych vlastníkov a zvolania verejného 

stretnutia. 

     

5. Informácia – jednoduché pozemkové úpravy. 

 

V. Bielik informoval o spôsobe vykonávania jednoduchých pozemkových úprav (JPÚ). 

Skonštatoval, že má vypracovanú grafickú identifikáciu, zoznamy parciel aj zoznamy 

vlastníkov. Vyzval obecný úrad, aby zastrešil vykonávanie týchto JPÚ, hlavne pokiaľ ide 

o individuálnu bytovú výstavbu. Poslanci k tomuto bodu viedli krátku diskusiu.  

 

6. Schválenie použitia rezervného fondu.  

 

Starosta spolu s pracovníčkou M. Síčovou predložili poslancom návrh na schválenie použitia 

rezervného fondu na investície. Starosta plánované investície konkretizoval, poslanci po 

krátkej diskusii schválili toto uznesenie: 

 

Návrh uznesenia OZ: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  
Použitie rezervného fondu na: 

a) rekonštrukciu domu smútku v sume 20 000 €, 

b) rekonštrukciu priestranstva pri budove COOP Jednota „Pod lipami“ v sume 

6 000 €, 

c) rekonštrukciu a modernizáciu chodníka (dofinancovanie) v sume 4 000 €. 

Hlasovanie: 

ZA: 6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing. Lukáš Baroš 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Tomáš Ligas 

Milan Michalec 

Marek Macko 
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  Uznesenie BOLO schválené. 

 

7. Návrh zmeny rozpočtu a programového rozpočtu Obce Fačkov na rok 2015 – 

rozpočtové opatrenie č. 3/2015, informácia o rozpočtových opatreniach č. 1/2015 

a 2/2015 

 

M. Síčová informovala poslancov o rozpočtových opatreniach č. 1/2015 a 2/2015, ktoré boli 

schválené starostom obce v mesiacoch január a február 2015. V nadväznosti na schválené 

predchádzajúce uznesenie predniesla návrh starostu na úpravu rozpočtu – rozpočtové 

opatrenie č. 3/2015. Úprava rozpočtu sa týka navýšenia rozpočtu o 30 000 € – použitie 

rezervného fondu na investície – viď predchádzajúce uznesenie.  

 

Návrh uznesenia OZ:  

 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie rozpočtové opatrenia č. 1/2015 a 2/2015. 

b) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 3/2015. 
 

Hlasovanie: 

ZA: 6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing. Lukáš Baroš 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Tomáš Ligas 

Milan Michalec 

Marek Macko 

 

  

 

Uznesenie BOLO schválené. 
 

8. Plán stavebných aktivít obce. 

 

Starosta oboznámil poslancov s aktivitami, ktoré by bolo dobré uskutočniť. Okrem 

investícií schválených v predchádzajúcom uznesení by bolo potrebné riešiť úpravu 

priestranstva na hornom konci pri futbalovom ihrisku, vybudovať kompostovisko, 

postaviť autobusovú zastávku na Fačkovskom sedle, skrášliť okolie obecného úradu 

a vybudovať parkovisko.  

Starosta tiež navrhol riešiť v blízkej budúcnosti bytovú výstavbu – rekonštrukciu bývalého 

zdravotného strediska, prípadne ďalšiu výstavbu na pozemku CKN č. 940/1 k. ú. Fačkov  

pri budove č. 240.  

 

Návrh uznesenia OZ:  

Berie na vedomie správu informáciu starostu obce o plánovaných stavebných aktivitách 

v roku 2015 v Obci Fačkov. 

 

 

9. Plán kultúrnych a športových akcií na rok 2015. 

 

Rastislav Gabaj ako predseda kultúrnej a športovej komisie predostrel program kultúrnych 

podujatí na rok 2015. V pláne je uskutočnenie divadelného podujatia, stavanie mája, majáles, 

kladenie vencov, jarná brigáda – čistenie chotára na Deň zeme, deň matiek, MDD, Beh do 

vrchu, súťaž vo varení guláša, hasičská súťaž, futbalový turnaj, posedenie so seniormi, 

Mikuláš. Termíny akcií  komisia zverejní v priebehu mesiaca marec. 

 

Návrh uznesenia OZ:  

Berie na vedomie správu kultúrnej a športovej komisie o pripravovaných kultúrnych 

a športových podujatiach v roku 2015 v Obci Fačkov. 
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10. Vybrané opatrenia pre obce do 1000 obyvateľov – Program rozvoja vidieka. 

 

Starosta poslancom predniesol návrh na čerpanie prostriedkov EU na projekt Program rozvoja 

vidieka – ponuka spoločnosti Premier Consulting, spol. s r.o. Bližšie sa k problému vyjadria 

19.3.2015 na neplánovanom zasadaní OZ. 

 

Návrh uznesenia OZ:  

- Berie na vedomie ponuku spoločnosti Premier Consulting, s.r.o. 

- Schvaľuje termín neplánovaného zasadania OZ na 19.3.2015 o 18.00 hod. 

 

Hlasovanie: 

ZA: 6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing. Lukáš Baroš 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Tomáš Ligas 

Milan Michalec 

Marek Macko 

 

  

 

Uznesenie BOLO schválené. 

 

 

11. Rôzne. 

 

Starosta informoval poslancov: 

- vybudovanie cesty k p. Kršákovi – vysporiadanie pozemkov, 

- zrezanie agáta pri Hostinci Urbár, 

- nové možnosti zamestnanosti – ÚPSVaR,  

- elektromer v kultúrnom dome - podružné hodiny, 

- vyzval Ing. Baroša o spresnenie termínu, kedy sa začne s rekonštrukciou verejného 

osvetlenia, ten skonštatoval, že v najbližšom čase, 

- fotobunka na verejnom osvetlení. 

 

12. Diskusia. 

 

- Ing. Baroš – osloviť vlastníkov budov v ulici od hlavnej cesty do Rolincov, aby si na strechy 

osadili lapače snehu, a znížili tak nebezpečenstvo pri padaní snehu na cestu. 

- Milan Michalec – je potrebné riešiť vodu z odkvapových rýn domov na Šupolke, ktorá tečie 

po miestnej komunikácii – starosta navrhol, že osloví členov stavebnej komisie, ktorá bude 

túto sťažnosť riešiť. 

- Starosta ukladá R. Hollému prekryť vodáreň v Potôčku do 31.03.2015. 

 

13. Záver. 

 

Starosta poďakoval prítomným za účasť – OZ ukončené o 21.30 hod. 

 

 

Overovatelia zápisnice: Rastislav Gabaj 

                                       Ing. Lukáš Baroš 

 

Miroslav Čerňanec 

                                                                                                                 starosta obce 

 

 

Zapisovateľka:  Ing. Marcela Síčová             


